

福建水產

JOURNAL OF FUJIAN FISHERIES

2011 年第 33 卷第 1 期

目次

论文与报告

- 福建漳浦太平洋牡蛎微卫星等位基因比较 黄勤等(1)
- 曼氏无针乌贼对溶解氧耐受力的研究 刘振勇等(9)
- 养鳖池中种植水葫芦和搭养鲢鱼对改善水质效果的研究 傅美兰(13)
- 杂交鲟(牙鲟♀×夏鲟♂)网箱养殖技术研究 陈成进(17)
- 不同分子量甲壳低聚糖对脂质吸附作用的研究 张婷婷等(21)
- 不同蛋白水平对牙鲟能量收支的影响 周晔平(26)
- 牡蛎壳粉对水中磷吸附特性的研究 苏永昌等(32)
- 鳀鱼加工废弃物中鱼油的提取及纯化的工艺研究 林养坤等(36)
- 南海常见河豚鱼品种及其毒素含量的研究 刘智禹(40)
- 罗源湾表层沉积物重金属分布及其潜在风险评价 陈火荣(45)
- 基于 3D Max 的数字蟹分类与描述系统 苏国强(50)
- 福建省内陆捕捞渔具的作业类型及其数量组成分析 张澄茂等(53)
- 波纹巴非蛤人工育苗技术 方镇熔(59)
- 11 种常用渔药对淡水硝化细菌硝化作用的影响 齐巨龙等(63)

综述与其它

- 中国牡蛎分类方法研究进展 巫旗生等(67)
- 水产养殖业洪涝灾害与防灾减灾对策 罗志涛等(73)
- “3S 技术”在海洋渔业中的应用 黄明哲等(77)
- 厦门市水产品加工业发展现状及建议 王茵等(82)
- 学会纪要 (86)
- 网上投稿启事 (35)

期刊基本参数:CN35-1097/S*1972*q*16*86*zh*p*10.00*1500*18*2011-3

JOURNAL OF FUJIAN FISHERIES

Vol. 33. ,No. 1 ,Mar. ,2011

MAIN CONTENTS

Research Paper

- Sequence variation at microsatellite loci of the Pacific oyster *Crassostrea gigas* from Zhangpu, Fujian HUANG Qin et al. (1)
- Research on dissolved oxygen tolerance of *Sepiella maindroni de Rochebrune* LIU Zhen-yong et al. (9)
- Effects on improving water quality in the culturing *Trionyx sinensis* ponds by planting *Eichhornia crassipes solms* and raising a small amount of *Aristichthys nobilis* FU Mei-lan(13)
- Study on cage culture technology of hybrid flounder (*Paralichthys olivaceus* ♀ × *Paralichthys dentatus* ♂) CHEN Cheng-jin(17)
- A study on the lipid adsorption of Chito-oligosaccharides of different molecular weights ZHANG Ting-ting et al. (21)
- The effect of different gradient protein on energy expenditure of *Paralichthys olivaceus* ZHOU Ye-ping(26)
- Study on phosphorus adsorption of oyster shell powder SU Yong-chang(32)
- A Study of extracting fish oil from the bonito fish processing wastes LIN Yang-kun et al. (36)
- Study on common species and toxicity of Fugu from the South China Sea LIU Zhi-yu(40)
- Distribution and potential ecological risk assessment of heavy metals in surface sediments of Luoyuan Bay CHEN Huo-rong(45)
- Based on 3D Max digital crab classification and describe system SU Guo-qiang(50)
- Analysis of the operation types and quantity component of fishing gear in Fujian inland ... ZHANG Cheng-mao et al. (53)
- Paphia undulata* artificially seedling techniques FANG Zhen-rong(59)
- Effects of eleven fishery drugs on nitrification of the biofilters QI Ju-long et al. (63)

Review

- Advance in taxonomic studies of oysters in China WU Qi-sheng et al. (67)
- Flood disaster and flood prevention countermeasure of aquaculture LUO Zhi-tao et al. (73)
- The applications of 3S technologies in marine fishery HUANG Ming-zhe et al. (77)
- Development status and suggestions of aquatic product processing industry in Xiamen WANG Yin et al. (82)